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Pan Jerzy Wysocki
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Interpelacja
IX Sesja Rady Miasta

Ponownie wnosze o podwyzszenie peronu na stacji WKD-Brzózki.
Problem ten poruszalam na V Sesji Rady Miasta Milanówka, która odbyla sie
02.03.2007. Od tego czasu zadne prace nie zostaly poczynione, a zagrozenie
wypadkami przy wsiadaniu i wysiadaniu z kolejki nadal istnieje.

Ponizej przedstawiam tresc interpelacji z posiedzenia V Sesji Rady Miasta
Milanówka w dniu 02.03.2007.

Prosze o podwyzszenie peronu na stacji WKD-Brzózki. Mieszkancy

korzystajacy z dojazdów kolejka maja problemy z wsiadaniem i wysiadaniem z

wagonów, gdyz peron jest za niski. Obawa mieszkanców spowodowana jest

uciazliwoscia i upadkami, które mialy miejsce.

Wspinanie sie po schod~ch wagonu przy tak niskim peronie moze grozic

powaznym wypadkiem. Szczególna uwage zwracam na osoby starsze,

niedolezne oraz osoby podrózujace z dziecmi.

Z powazaniem
Katarzyna Slowik
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/44/07 Milanówek, 22.10.2007 r.

Pani Katarzyna Slowik
Radna Miasta Milanówka

Odpowiedz na interpelacje zlozona na IX Sesji Rady Miasta w dniu 20.09.2007 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie podwyzszenia peronu na stacji WKD- Brzózki
przypominam, ze sprawa ta nie lezy w kompetencjach samorzadu gminnego. Tak, jak przedstawilem to
Pani w poprzedniej odpowiedzi,wystapilem do wladz spólki PKP-WKDz prosba o zajecie sie problemem i
rozwiazanie go w jak najkrótszym czasie. Uzyskalem zapewnienie, ze peron zostanie podwyzszony
jeszcze w biezacym roku.

Z powazaniem

Otrzymuja:
adresat
BiuroRadyMiasta
ref.TOM
a/a

Opracowal:
Wieslaw Krendzelak
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